
Kovács Balázs – Választási program 

 

 Kovács Balázs vagyok, másodéves hallgató a közigazgatás-szervező 

szakon. Azért indulok a választáson, hogy segíthessek nektek a felmerülő 

problémák megoldásában, és hasznos, színvonalas programokkal gazdagítsam 

az egyetemi éveiteket! 

 A legtöbb embernél felmerülő probléma, hogy nem tud (jól) gazdálkodni 

a pénzével, vagy nehezen osztja be azt, a takarékosságról már nem is beszélve. 

A közoktatás nem tanít meg bánni a pénzzel, és ez sajnos otthon sem jellemző, 

ezért fontosnak tartom a jövő szempontjából, hogy hasznos hétköznapi pénzügyi 

ismeretekre lehessen szert tenni, amelyre szeretnék megoldást találni.  

 Számomra fontos tényező a hallgatók érdekeiknek a képviselete. Sokszor 

felmerülnek nézeteltérések köztünk, és az egyetem között, ahol előfordul, hogy 

elcsúszik a kommunikáció. Ha pedig egy szankció túlzónak bizonyul, hajlandó 

vagyok kiállni azért, hogy ne érjen minket hátrány. 

 Sokunknak a szakmai gyakorlati helye csalódást okozott. Ennek a 

problémának az orvoslatára is el lehet indítani egy folyamatot, a hallgatók 

érdekeire alapozva. 

 Nagy vonalakban ennyit szerettem volna megosztani veletek, 

továbbiakban pedig a Fórumon kaphattok bővebb tájékoztatást. 

        Kovács Balázs Tamás 

          


